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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

3 września 2020 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

  

 Posiedzeniu przewodniczyła Radna Danuta Cierpisz. Nieobecni: Radny Mariusz Grycan, 

Radny Jarosław Lipiński. Listy obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Paulina Adułło-Mucha - Naczelnik Wydz. Organizacyjnego 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Monika Kuczyńska - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Aleksandra Węgrzyn-Przybylska - Architekt Miejski 

Agnieszka Szarkowicz - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim w 2019 roku. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 

Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie; 

5) w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w 

Radnicy; 

6) w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok szkolny 

2020/2021; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze w Marcinowicach; 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim; 

10) w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość Krosno 

Odrzańskie. 

4. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Radna Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Posiedzenia, która 

powitała radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej stwierdzili quorum.  

  

Do pkt. 2 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim w 2019 roku 

przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Szarkowicz. Zwróciła uwagę na 

wzrost kwot za pobyt mieszkańców w domach pomocy społecznej oraz zwiększonej ilości osób z 

zaburzeniami psychicznymi. 

Dyskutowano m.in. na temat wysokości kwot przyznawanych opiekunom prawnym za sprawowanie 

opieki.   

W tym miejscu na posiedzenie przyszedł Radny Piotr Garczyński, Radny Bartosz Zaborowicz oraz 

Radny Marek Górski. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 3 radnych. Stan 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 radnych. Stan Komisji Porządku Publicznego i 

Infrastruktury Komunalnej – 4 radnych. 

 

Do pkt. 3 

1, 2) Projekty nr 2 uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na 2020 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

Wyjaśniła, iż należy przenieść część refundacji na kolejny rok, gdyż nie zdążą już wpłynąć. Nie uda 

się wykonać części zadań, ze względu na brak wykonawców lub zbyt wysokie oferty. Rezygnujemy z 

projektu dot. fotowoltaiki, gdyż wniosek o dofinansowanie nie uzyskał akceptacji. Zmniejszeniu o 1 mln 

zł ulęgają także dochody z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych. Ściągalność ze 

względu na pandemię jest mniejsza, ponadto przedsiębiorcy składają wnioski o ulgi bądź zwolnienia. 

Następnie szczegółowo omówiła poszczególne zmiany. Poinformowała także o wniosku Parafii 

Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Osiecznicy w sprawie dofinansowania w 

wysokości 5 tys. zł. Odrębny projekt uchwały będzie propozycją do wprowadzenia do porządku obrad 

sesji.  

W tym miejscu na posiedzenie przyszła Radna Katarzyna Kula. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – 4 radnych.    

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy Gmina otrzyma środki z Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, iż otrzymaliśmy 2.108 mln zł. Środki wpłynęły dzisiaj. 

Możemy je wydać w ciągu 3 lat, jako wydatki majątkowe. 

Radna Grażyna Myśliwiec zapytała o zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Gubińskiej. 

Burmistrz Marek Cebula wyjaśnił, iż Gmina zabiegała o stworzenie w tym miejscu południowej strefy 

inwestycyjnej. Wystąpiono o możliwość odlesienia 50 ha gruntów. Musieliśmy sporządzić miejscowy 
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plan zagospodarowania przestrzennego. Otrzymaliśmy zgodę na odlesienie. Firma Homanit chce 

nadal inwestować. Planują budowę magazynu wysokiego składowania. Mpzp tego nie dopuszczał. 

Musimy zmienić zapis dotyczący wysokości zabudowy. Otwiera to drogę do rozwoju zakładu Homanit. 

Właściciel zamierza zrealizować szereg inwestycji m.in. przebudowę trafostacji, wjazdu. Chcą kupić 

teren od Lasów Państwowych. 

Radny Bartosz Zaborowicz odniósł się do zmniejszenia dochodów o 1 mln zł z tytułu podatku od 

nieruchomości. Zapytał, czy ta kwota może jednak jeszcze wpłynąć do budżetu. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że obecnie kwota zwolnień to ok. 500 tys. zł. Wnioski 

mogą jeszcze wpływać. Ponadto ściągalność w tym roku jest zdecydowanie niższa. Wpływy z tego 

tytułu będą zatem mniejsze.  

Dyskutowano także na temat dopuszczalnej w zmianie mpzp wysokości zabudowy na terenie przy 

ulicy Gubińskiej.  

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r. 

    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych – 3 radnych.   

 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie przedstawiła Architekt Miejski 

Aleksandra Węgrzyn-Przybylska. Powiedziała, że pojawił się inwestor zainteresowany terenem przy 

ul. Szosa Poznańska na usługi wielkopowierzchniowe do 2 tys. m
2 

oraz
 
infrastrukturę towarzyszącą. 

Konieczna byłaby także przebudowa komunikacji. Powstanie rondo. Teren przy stacji Orlen będzie 

pełnił funkcję zieleni urządzonej. Cały teren należy do osoby prywatnej. Gmina przygotowuje tylko 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, aby umożliwić inwestycje. 
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Dyskutowano na temat renty planistycznej. Wyrażano obawy odnośnie braku sprzedaży gruntu przez 

najbliższe 5 lat, aby nie dokonywać opłaty. 

Projektant Jadwiga Drynkorn powiedziała, że ważne, aby gmina posiadała tereny przygotowane pod 

inwestycje i czekały one na potencjalnych inwestorów.   

Burmistrz Marek Cebula stwierdził, iż do gminy wpływa wiele zapytań odnośnie gruntów pod 

inwestycje. Nie posiadamy zbyt wiele powierzchni. Przygotowanie mpzp otwiera drogę dla inwestorów.    

Architekt Miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska poprosiła o wprowadzenie autopoprawki w 

zapisie § 11 ust. 2. Chodzi o wymiary drogi wewnętrznej. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno 

Odrzańskie. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno 

Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie 

przedstawiła Architekt Miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska. Poinformowała, iż Homanit 

wnioskował o zmianę mpzp. W planach jest budowa magazynu wysokiego składowania. Zapisy planu 

uchwalonego w 2016 roku dopuszczały budowle o wysokości do 100 m, ale nie budynki. 

Proponowana zmiana planu była konsultowana z przedstawicielem firmy Homanit. Nie zgłoszono 

potrzeby korekt innych zapisów. Procedura potrwa 6-9 miesięcy.   

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 

miasta Krosno Odrzańskie. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 

miasta Krosno Odrzańskie. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim w Radnicy. 
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Burmistrz Marek Cebula powiedział, że Mediateka ma filie na terenach wiejskich. Znajdują się one w 

szkołach i są czynne w godzinach ich pracy. Ze statystyk wynika, iż nie aktywizują mieszkańców do 

korzystania z księgozbioru. Jest pomysł stworzenia mobilnej biblioteki w świetlicach wiejskich. Raz w 

miesiącu pracownik biblioteki zbierałby zamówienia i przywoził dane książki.   

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, iż mobilna biblioteka nie jest dobrym pomysłem. Powstanie 

problem np. z oddawaniem książek.  

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann poinformowała, iż filia 

biblioteki w Radnicy jest rzadko odwiedzana. Korzystają z niej głównie dzieci uczęszczające do Szkoły 

Podstawowej. W przypadku likwidacji filii księgozbiór potrzebny dzieciom zostałby użyczony szkole, a 

pozostały przeniesiony do Mediateki.    

Radna Kazimiera Potocka zaproponowała umieszczenie w świetlicach wiejskich szaf bibliotecznych i 

przekazywanie do nich książek przez mieszkańców. 

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, że będzie to problemem dla świetlic, gdyż mieszkańcy 

pozbywają się książek. Podał przykład PSZOK-u w Szczecinie, w którym zorganizowana jest giełda 

rzeczy używanych, w tym książek, oddanych przez mieszkańców, które można kupić, a środki 

przekazać na cel charytatywny.   

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że w świetlicy w Starym Raduszcu będzie szafa z książkami. 

Mieszkańcy będą mogli wziąć książkę w zamian za inną, którą przyniosą.  

Radna Danuta Cierpisz zaproponowała, aby przy okazji festynów i po zakończeniu epidemii, 

zorganizować miejsca, gdzie można przynieść książki i się nimi wymienić. Stwierdziła, iż najgorszym 

grzechem jest wyrzucanie ich na śmietnik. Przyjemnie jest czytać książki będące darami czytelników.    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej 

w Krośnie Odrzańskim w Radnicy. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – 

Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w Radnicy. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – 

Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim w Radnicy. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok 

szkolny 2020/2021 przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-

Hoffmann. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno 

Odrzańskie na rok szkolny 2020/2021. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa w 

Gminie Krosno Odrzańskie na rok szkolny 2020/2021. 
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 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa w 

Gminie Krosno Odrzańskie na rok szkolny 2020/2021. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Kuczyńska.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski zapytał, czy bonifikata w wysokości 60% w 

stosunku do nieruchomości na ulicy Wakacyjnej jest wystarczająca. Zapytał, czy dotychczasowi 

najemcy nabędą lokale po takich cenach. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Kuczyńska powiedziała, że mieszkańcy, którzy chcą wykupić lokal są informowani, iż mają na to rok 

czasu, od momentu podjęcia uchwały. Mieszkańcy są już chyba świadomi, że nie funkcjonuje tylko 

95% bonifikata. Budynki znajdujące się przy ulicy Wakacyjnej są wyremontowane. Wymieniono dach, 

ocieplono je. W przypadku pierwszego lokalu wpłacono przez gminę na fundusz remontowy 13.611 zł, 

a w drugim przypadku – 9.243 zł. Podała przykład mieszkańca, który najpierw wystąpił o wykup 

mieszkania, a następnie chce je oddać gminie, ponieważ mieszka w Niemczech. Dodała, iż nie mamy 

wiedzy, czy wszystkie lokale są zamieszkiwane przez najemców i czy naprawdę potrzebują tych lokali.        

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że trzeba dbać o źródła dochodów gminy. Zasób nieruchomości 

kiedyś się wyczerpie. W uchwale z 2003 roku zapisano możliwość przyznania bonifikaty w wysokości 

do 95%, a nie 95%. Należy każdy przypadek rozpatrywać indywidualnie. Substancja mieszkaniowa 

jest w różnym stanie. Dodał, iż wpłacony przez gminę fundusz remontowy przechodzi na nowego 

właściciela.   

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz 

najemców. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz 

najemców. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych 

na rzecz najemców. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze w Marcinowicach przedstawiła Naczelnik 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Kuczyńska. 

Powiedziała, że nazwa ulicy została zaproponowana przez mieszkańców.   

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze w Marcinowicach. 
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 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze w 

Marcinowicach. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze w 

Marcinowicach. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim. 

Radna Danuta Cierpisz poinformowała, iż w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Skarżąca wnosiła o zmianę pracownika socjalnego. Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej uważa, iż pracownik wykonuje swoje obowiązki prawidłowo. Ponadto Gmina jest 

podzielona na rejony. Każdy pracownik ma swoich podopiecznych. Stanowisko Komisji zostanie 

przedstawione na sesji. Dodała, iż radni będą głosować za bezzasadnością skargi. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno 

Odrzańskie na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość 

Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. Organizacyjnego Paulina Adułło-Mucha. 

Poinformowała, iż 27 lipca wpłynął wniosek Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość w sprawie 

odwołania Radnego Krystiana Forstera z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Skonsultowano sprawę z obsługą prawną Urzędu. Mecenas stwierdził, iż wniosek należy rozpatrzyć 

zgodnie z art. 241 KPA. Przewodniczący Rady skierował wniosek do zaopiniowania przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja nie pochylała się nad merytoryką wniosku i nie badała 

argumentów w nim przedstawionych, a jedynie zasadność złożenia danego wniosku przez Komitet 

Terenowy. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, z wnioskiem o odwołanie 

wiceprzewodniczącego rady może wystąpić ¼ ustawowego składu rady gminy. Wniosku Komitetu 

Terenowego nie można uwzględnić, gdyż nie jest on podmiotem, który ma takie uprawnienia. Dodała, 

iż radni obradują na sesjach i podejmują decyzje w drodze uchwał. Przewodniczący Rady nie może 

zatem udzielić odpowiedzi na złożony wniosek.     

Radny Piotr Garczyński zapytał, czy nie należy zebrać odpowiedniej ilości podpisów, aby wniosek 

trafił pod obrady. 

Naczelnik Wydz. Organizacyjnego Paulina Adułło-Mucha poinformowała, iż wniosek o odwołanie 

radnego z funkcji wiceprzewodniczącego może złożyć odpowiednia ilość radnych. Dopiero wówczas 

będzie mowa o odwołaniu. Wniosek Komitetu nie może zostać uwzględniony.   
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 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i 

Sprawiedliwość Krosno Odrzańskie. 

Radny Krystian Forster nie wziął udziału w głosowaniu. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu 

Terenowego Prawo i Sprawiedliwość Krosno Odrzańskie. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu 

Terenowego Prawo i Sprawiedliwość Krosno Odrzańskie. 

 

Do pkt. 3 

Radny Piotr Garczyński zgłosił, iż w aplikacji Gminy Krosno Odrzańskie nie ma możliwości 

dokonania opłaty przez bank Santander. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że podpisywał umowę w tej sprawie już pół roku temu. Zostanie 

to sprawdzone. 

W tym miejscu posiedzenie opuścili Radna Katarzyna Kula i Radny Krystian Forster. Stan Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 2 radnych. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 4 radnych. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, iż 1 września br. Proboszcz Parafii pw. Św. Apostołów 

Piotra i Pawła w Osiecznicy złożył wniosek o dofinansowanie w kwocie 5 tys. zł prac w kościele w 

Czetowicach. Parafia ma wszelkie zgody na ich wykonanie. Pozyskała dofinansowanie w wysokości 

15 tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego. Stara się także o dofinansowanie z innych podmiotów.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski poinformował o nowym obowiązku dotyczącym 

dołączania do transmisji sesji napisów. Poprosił o wyraźne wypowiedzi do mikrofonów.  

Radna Danuta Cierpisz poinformowała o uwadze mieszkańca, aby w trakcie sesji nie używać 

telefonów komórkowych.   

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCA POSIEDZENIA 

                   Danuta Cierpisz 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


